

Year 11 and 12 – IGCSE and IAS Mock Exams (Nov 1st – 3rd, 2022)

October 5th, 2022

Dear Parents and Families

A first set of **Ta'allum Year 11 and 12 Mock IGCSE and IAS level exams** will take place from **Tuesday November 1st until Thursday November 3rd**, as detailed in the timetable. Students' attendance at all appropriate exams is compulsory, including Islamic Studies.

There are 2 **full sets of Ta'allum Mock exams** through the academic year. **This first set of Mock Exams are split in two parts.** From November 1st – 3rd students will sit exams for subjects in which there are **external January exams.** (IGCSE and IAS in Maths, Physics, Biology, Chemistry, Arabic, Edexcel English and Business - the latter subject in IAS only). These Mock exams will **aid students' preparation ahead of and during the extended World Cup holiday.**

Mock exams in the remaining IGCSE and IAS subjects will take place from **Wednesday, 25th January** until **Sunday, 29th January.** The details and the timetable for the second **full** set of Ta'allum Mock exams will be shared with you in due time.

These Mock Exams will provide the opportunity for students to demonstrate their current level of achievement at the level of difficulty they will face in the January or summer external exams. Once exams are marked, students receive important feedback on their strengths and areas for development. **The exam results are essential for students seeking references for university applications. In the event of a student being unable to take an exam next summer e.g. due to illness, the Mock exams will comprise the evidence base for a grade award.**

Arrangements for the November 2022 Mock Exams.

- Students should **arrive no more than 15 minutes before the start of the exams and leave promptly** once their exams are completed for the day. If there is a gap between the times of 2 exams, students will be supervised on site.
- The [Year 11 and 12 Mock exam timetable](#) has been forwarded and is posted on the academy website. The relevant **Learning Objectives for November exams** will be published by **October 9th**. Please check the timetable carefully for the timings of your child's exams. Each day, he or she will sit up to 3 exams. You should carefully note variations to finish times.
- Students will be required to **attend school only for their exams on the timetabled days** during the Mock Exams period.
- All students must wear **full school uniform**. Students who arrive out of uniform may not be allowed to enter the exam room.
- Students should arrive **fully prepared with all the necessary, essential items of equipment** for written exams: black pen, pencil, ruler, eraser, pencil sharpener and geometric equipment, as required.

Lessons will resume for all students immediately after the first part of the exams on Sunday, 6th November.

We thank you for your continued support and we wish all our students the best of success in the forthcoming Mock exams. Please do not hesitate to contact the Head of Secondary at the Academy if you require any further clarification of the details.

Yours faithfully

Principal

الاختبارات (IGCSE) و (IAS) التجريبية للصفين: الحادي عشر، والثاني عشر
(من 1 إلى 3 نوفمبر 2022)

5 أكتوبر 2022

السادة أولياء الأمور الكرام

تحية طيبة، وبعد:

فيرجى العلم بأن المجموعة الأولى من اختبارات مجموعة "تعلم" التجريبية في مواد IGCSE و AS لطلبة الصفين: الحادي عشر، والثاني عشر سوف تُجرى ابتداءً من الثلاثاء 1 نوفمبر إلى الخميس 3 نوفمبر كما هو مفصّل في جدول الاختبارات. إن حضور الطلبة اختباراتهم إلزامي بما فيها اختبار مادة التربية الإسلامية.

لدينا مجموعتان كاملتان من اختبارات "تعلم" التجريبية خلال العام الدراسي. أما المجموعة الأولى من الاختبارات التجريبية؛ فهي تنقسم إلى قسمين:

- القسم الأول (من 1 – 3 نوفمبر)، فهو مخصّص للمواد التي سيقدم الطلبة اختبارات الخارجة في يناير 2023. وتشمل في مستوى IGCSE و IAS المواد: الرياضيات، والفيزياء، والأحياء، والكيمياء، واللغة العربية، واختبارات إديكسيل في الإنجليزية، وإدارة الأعمال (علمًا بأن اختبار إدارة الأعمال تُجرى بمستوى AIS. هذه الاختبارات التجريبية ستساعد الطلبة على الاستعداد الجيد قبل وفي أثناء إجازة كأس العالم الموسعة.
- القسم الثاني من الاختبارات التجريبية المتبقية في مواد IGCSE و IAS؛ فسوف يُجرى ابتداءً من الأربعاء 25 يناير إلى 29 يناير 2023. وسوف نوافيكم بتفاصيل القسم الثاني وجدول اختبارات "تعلم" التجريبية في حينه.

وأما المجموعة الثانية الكاملة من اختبارات "تعلم" التجريبية؛ فسوف تُجرى خلال الفترة من 26 إلى 31 مارس 2023.

توفّر هذه الاختبارات التجريبية أفضل فرصة للطلبة ليُظهروا مستوى تحصيلهم الحالي في ظروف اختبارية صارمة شبيهة بمستوى الصعوبة التي سوف يواجهونها في اختبارات يناير أو الصيف المقبل. وفور تصحيح هذه الاختبارات، سوف يُزوّد الطلبة بمعلومات مهمة عن مواطن القوة في أدائهم، والمواطن التي تحتاج إلى تحسين. إن هذه الاختبارات ضرورية للطلبة الذين يسعون للحصول على قبول جامعي. وفي حال عدم تمكن الطالب من التقدّم للاختبارات الخارجة في الصيف بسبب المرض مثلاً، فإن الاختبارات التجريبية ستشكل قاعدة أدلة مهمة لمنح الدرجة.

الترتيبات الخاصة باختبارات نوفمبر 2022

- ينبغي للطلبة الحضور إلى المدرسة قبل 15 دقيقة على الأكثر من موعد بدء الاختبار، وأن يغادروا على الفور بمجرد الانتهاء من الاختبار. وإذا كانت هناك مدة فاصلة بين اختبارين في اليوم الواحد؛ فسوف يتم الإشراف على الطلبة خلالها في الصّوف التي تُجرى فيها الاختبارات.
- تمت موافقتكم بجدول الاختبارات التجريبية للصفين: 11 و 12، كما تم نشره على موقع الأكاديمية. وسوف تُنشر أهداف التعلم الخاصة باختبارات نوفمبر على الموقع الإلكتروني للأكاديمية يوم الأحد 9 أكتوبر. ويُرجى الإطلاع على جدول الاختبارات بعناية لمعرفة مواعيد اختبارات ابنك. وفي كلّ يوم، سوف يجلس الطالب إلى عدد من الاختبار قد يصل إلى ثلاثة. لاحظ بعناية الاختلافات في بعض مواعيد الانصراف.
- خلال فترة الاختبارات التجريبية، مطلوب من الطلبة الحضور إلى المدرسة فقط في الأيام التي يكون لديهم فيها اختبارات، وذلك وفق جدول الاختبارات التجريبية.
- يجب على جميع الطلبة ارتداء الزي المدرسي الكامل. ومن يصل إلى المدرسة دون ارتداء الزي الرسمي، فربما لا يُسمح له بالدخول إلى غرفة الاختبار.
- يجب على الطلبة الحضور إلى الاختبارات مستعدين استعدادًا كاملاً بجميع الأدوات الضرورية للاختبارات الكتابية، مثل: قلم الحبر الأسود، وقلم الرصاص، والمسطرة، والممحاة، والمبراة، والأدوات الهندسية إذا اقتضت الحاجة.

وسوف تُستأنف الدروس لجميع الطلبة فوراً بعد انتهاء الاختبارات التجريبية، وذلك يوم الأحد 6 نوفمبر.

نشكركم على دعمكم المستمر، ونرجو لطلبتنا النجاح في الاختبارات التجريبية القادمة. ويُرجى عدم التردد في التواصل مع مدير المرحلة الثانوية في حال الحاجة إلى مزيد من التوضيح أو التفصيل.

مع الاحترام،،،

مديرة الأكاديمية